
ПРОТОКОЛ № 11

Засідання бюджетної комісії Дрогобицької міської ради

від 19.02.2016 року

Присутні:

Р.Курчик – голова комісії 

О.Жуковська – заступник голови комісії

Т.Городиський – член комісії

Б.Пристай – член комісії. 

В.Барнадович – член комісії 

М.Шеремета – член комісії

С.Оленич – секретар комісії

Запрошені:

О.Хрущ – секретар міської ради.

О.Савран – начальник фінансового управління. 

Р.Гис – головний спеціаліст з питань оренди управління комунальних 

ресурсів.

І.Шимко – директор Дрогобицької дитячої художньої школи.

П.Химин – директор шахово-шашкового клубу «Софія».

Ю.Ященко – директор КП «Кредо»

О.Шевчук – президент спілки інвалідного спорту Дрогобиччини, заслужений 

тренер України. 

Порядок денний:

1. Розгляд переліку об’єктів комунальної власності, вартість яких виноситься 

на  погодження  постійної  комісії  ради  з  питань  бюджету,  планування 

фінансів, цінової політики та інвестицій.



Доповідач -– головний спеціаліст з питань оренди управління комунальних 

ресурсів -  Р.Гис.

2. Розгляд проекту рішення «Про надання дозволу на списання кредиторської 

заборгованості  міському центру  фізичного  здоров’я  населення «Спорт  для 

всіх», строк позовної давності якої минув.  

Доповідач – головний бухгалтер КУ «Інститут міста Дрогобича» - О.Курус.

3. Розгляд проекту рішення «Звіт про міський бюджет за 2015 рік»

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран.

4. Розгляд  проекту  рішення  «Про  внесення  змін  до  міського  бюджету  м. 

Дрогобича на 2016 рік»

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран.

5. Розгляд  проекту  рішення  «Про  порядок  використання  плати  за  оренду 

комунального майна»

Доповідач – начальник фінансового управління – О.Савран.

6. Розгляд листа КП «Кредо»

Доповідач – директор  КП «Кредо» - Ю.Ященко.

7. Розгляд проекту програми підтримки Збройних Сил України у 2016 році, 

щодо  матеріально-технічного  забезпечення  в  створенні  автоматизованої 

системи  управління  базами  даних  та  ведення  військового  обліку 

військовозобов’язаних  «Ствол-1М»  в  системі  Збройних  сил  України  в 

особливий період.

Доповідач –  в.о.  головного  спеціаліста  з  питань  мобілізаційної  роботи  та 

взаємодії з правоохоронними органами – А.Вишницький.

СЛУХАЛИ: Р.Курчика, який запропонував затвердити порядок денний.

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» -0; «утримались» - 0.

1. Розгляд переліку об’єктів комунальної власності, вартість яких виноситься 

на  погодження  постійної  комісії  ради  з  питань  бюджету,  планування 

фінансів, цінової політики та інвестицій.



СЛУХАЛИ:  Звернення  головного  спеціаліста  з  питань оренди управління 

комунальних  ресурсів  -   Р.Гиса,  який  запропонував  розглянути  перелік 

об’єктів  комунальної  власності,  вартість  яких  виноситься  на  погодження 

постійної  комісії  ради  з  питань  бюджету,  планування  фінансів,  цінової 

політики та інвестицій, а саме:

- 1.1 Про встановлення пільгового розміру орендної плати в розмірі 10 

грн. за 1 годину (актовий зал ЗОШ №14, зал ДНЗ № 20)

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за розмір орендної плати в розмірі 10 грн. за 1 

годину.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

- 1.2.  Про встановлення пільгового розміру орендної плати в розмірі 1 

грн.  за  кв.м.  в  місяць  (ШШК  «Софія»,  нежитлове  приміщення  за 

адресою: м. Дрогобич, вул. Ш.Алейхема, 8).

СЛУХАЛИ: Звернення – директора шахово-шашкового клубу «Софія» - 

П.Химина, який звернув увагу на тому, що 18.02.2016 року відбулася комісія 

щодо переміщення клубу у більш краще місце, на якій вирішили продовжити 

орендну плату до вияснення питання на 3 місяці, а потім зупинилися на 

такому варіанті, що потрібні ще О.Яводчака та П.Сушка і прийняти спільне 

рішення. 

СЛУХАЛИ: Звернення секретаря ради – О.Хруща, який наголосив, що мова 

йде про те, щоб їх перемістити можливо у Будинок культури чи Народний 

дім,  надати їм не то що меншу територію, а перевести їх у кращі умови. 

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за продовження розміру орендної плати на 3 

місяці в розмірі 1 грн. за кв.м. в місяць до вирішення питання  переміщення 

клубу.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

- 1.3. Про встановлення пільгового розміру орендної плати в розмірі 1 

грн. за кв.м. в рік (нежитлове приміщення за адресою: м. Дрогобич, пл. 

Ринок, 1).



ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за встановлення пільгового розміру орендної 

плати в розмірі 1 грн. за кв. м. в місяць.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

- 1.4  Про встановлення пільгового розміру орендної плати в розмірі 10 

грн. за 1 кв.м.(нежитлове приміщення за адресою: м. Дрогобич, вул. Б. 

Лепкого, 4).

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за встановлення пільгового розміру орендної 

плати в розмірі 12 грн. за 1 кв.м.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

- 1.5 Про встановлення пільгового розміру орендної плати в розмірі 10 

грн. за 1 кв.м. (нежитлове приміщення за адресою: м. Дрогобич, вул. 

Трускавецька, 24).

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за встановлення пільгового розміру орендної 

плати в розмірі 12 грн. за 1 кв.м.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

- 1.6 Про встановлення пільгового розміру орендної  плати в розмірі  5 

грн. за 1 кв.м. (нежитлове приміщення за адресою: м. Дрогобич, вул. 

Бориславська, 12/1).

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за встановлення пільгового розміру орендної 

плати в розмірі 12 грн. за 1 кв.м. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

- 1.7  Про  передачу  нежитлових  приміщень  на  баланс  Дрогобицької 

міської  стоматологічної  поліклініки  (нежитлове  приміщення  за 

адресою: м. Дрогобич, вул. С.Стрільців, 1).

ВИРІШИЛИ:  Зняти з розгляду та доопрацювати.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

- 1.8 Про встановлення пільгового розміру орендної плати (нежитлове 

приміщення  за  адресою:  м.  Дрогобич,  вул.  Підвалля,  3,  спілка 

інвалідного спорту Дрогобиччини). 



СЛУХАЛИ: Звернення  президента   спілки  інвалідного  спорту 

Дрогобиччини, заслуженого тренера України -  О.Шевчука, який  наголосив 

на  тому,  що  їх  забрали  з  балансу  освіти  передали  на  баланс  ЖЕО 

і  їм  потрібно  переукласти  договір.  На  комісії  по  оренді  та  приватизації 

погодили продовжити термін оренди. Хочемо просити Вас трошки пільгову 

оренду, тому що не готові ще фінансово хоча б до нового року.

СЛУХАЛИ: Звернення секретаря ради – О.Хруща, який наголосив, що цього 

року виповнюється 25 років від існування даного залу, клубу, приміщення. 

Люди за ці 25 років внесли таку непосильну лепту у розвиток наших дітей, 

нашого спорту, привезли не одну нагороду. Тому ми пішли на цей крок, щоб 

передати з балансу відділу освіти на баланс ЖЕО для того, щоб хлопці могли 

у  кінцевому  результаті  на  честь  свого  25ліття  мати  можливість 

приватизувати, викупити дане приміщення. Тому вважаю, що зараз буде не 

логічно  встановлювати  непосильні  їм  оренди.  Нехай  мобілізовують,  ці 

кошти, які потрібні для викупу даного приміщення.

ВИРІШИЛИ:  Встановити орендну плату в розмірі 1 грн. за кв.м в місяць. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

     -  1.9 Про звільнення від сплати земельного податку ( земельна ділянка, 

що знаходиться за адресою: м. Дрогобич, вул. Трускавецька, 124

ВИРІШИЛИ:  Зняти з розгляду дане питання.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

      - 1.10  Про встановлення пільгового розміру за оренду земельної ділянки 

(земельна ділянка, що знаходиться за адресою: м. Дрогобич, вул. Солоний 

ставок, ПП «Любава плюс»).

ВИРІШИЛИ:  Зняти з розгляду дане питання.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

       -  1.11  Про експертну оцінку (нежитлове приміщення за адресою: м. 

Дрогобич, вул. Л.Українки, 21, ПП «Компанія Експерт»).

ВИРІШИЛИ:  Проголосувати за експертну оцінку.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.



2. Розгляд проекту рішення «Про надання дозволу на списання кредиторської 

заборгованості  міському центру  фізичного  здоров’я  населення «Спорт  для 

всіх», строк позовної давності якої минув.  

СЛУХАЛИ: Звернення головного бухгалтера КУ «Інститут міста Дрогобича» 

- О.Курус,  яка   ознайомила з проектом рішення «Про надання дозволу на 

списання кредиторської заборгованості міському центру фізичного здоров’я 

населення «Спорт для всіх», строк позовної давності якої минув. 

ВИРІШИЛИ:  Рекомендувати сесії ДМР  затвердити проект рішення «Про 

надання дозволу на списання кредиторської заборгованості міському центру 

фізичного здоров’я населення «Спорт для всіх», строк позовної давності якої 

минув. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

3. Розгляд проекту рішення «Звіт про міський бюджет за 2015 рік»

СЛУХАЛИ: Звернення  начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

запропонувала розглянути проект рішення «Звіт про міський бюджет за 2015 

рік»

ВИРІШИЛИ:  Рекомендувати  сесії  ДМР затвердити  проект  рішення  «Звіт 

про міський бюджет за 2015 рік»

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

4. Розгляд  проекту  рішення  «Про  внесення  змін  до  міського  бюджету  м. 

Дрогобича на 2016 рік»

СЛУХАЛИ: Звернення  начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

запропонувала розглянути проект рішення «Про внесення змін до міського 

бюджету м. Дрогобича на 2016 рік»

ВИРІШИЛИ: Винести на розгляд сесії проект рішення «Про внесення змін 

до міського бюджету м. Дрогобича на 2016 рік»

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.



5. Розгляд  проекту  рішення  «Про  порядок  використання  плати  за  оренду 

комунального майна»

СЛУХАЛИ: Звернення  начальника фінансового управління – О.Савран, яка 

запропонувала розглянути проект рішення «Про порядок використання плати 

за оренду комунального майна»

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати виконавчому комітету внести зміни у порядок 

сплати  орендної  плати  в  частині  плати  комунальних  підприємств  та 

бюджетних установ,  заключати  угоди  самостійно  виконавчим  комітетом з 

метою надходження на рахунки виконавчого комітету 100% сплати орендної 

плати  з  подальшим  відрахуванням  30%  на  користь  установ 

балансоутримувачів.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

6. Розгляд листа КП «Кредо»

СЛУХАЛИ: Звернення директора КП «Кредо»  - Ю.Ященка, який розповів 

про  діяльність  комунального  підприємства.  Наголосив  на  тому,   що  в 

середньому  працює  4  працівники.  За  минулий  рік  ми  виконали  проектів 

тільки для таких організацій: Інститут міста Дрогобича – 12 об’єктів, відділ 

освіти  -  2  об’єкти,  відділ  культури  –  2  об’єкти,  Департамент  міського 

господарства – 4 об’єкти та ін. Ми прибуткове підприємство. Ми надаємо 

послуги як для населення, так і для комунальних підприємств.   

ВИРІШИЛИ: Проголосувати за встановлення пільгового розміру орендної 

плати в розмірі 1 грн. за кв. м. в місяць. 

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

7.  Розгляд проекту програми підтримки Збройних Сил України у 2016 році, 

щодо  матеріально-технічного  забезпечення  в  створенні  автоматизованої 

системи  управління  базами  даних  та  ведення  військового  обліку 



військовозобов’язаних  «Ствол-1М»  в  системі  Збройних  сил  України  в 

особливий період.

СЛУХАЛИ: Звернення  в.о.  головного  спеціаліста  з  питань  мобілізаційної 

роботи  та  взаємодії  з  правоохоронними  органами  –  А.Вишницького,  який 

запропонував розглянути проект рішення програми підтримки Збройних Сил 

України у 2016 році, щодо матеріально-технічного забезпечення в створенні 

автоматизованої  системи управління  базами даних та  ведення  військового 

обліку військовозобов’язаних «Ствол-1М» в системі Збройних сил України в 

особливий період.

ВИРІШИЛИ:  Рекомендувати  сесії  ДМР   затвердити  проект  рішення 

програми підтримки Збройних Сил України у 2016 році, щодо матеріально-

технічного  забезпечення  в  створенні  автоматизованої  системи  управління 

базами даних та ведення військового обліку військовозобов’язаних «Ствол-

1М» в системі Збройних сил України в особливий період.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

Голова комісії                                                                                        Р.Курчик

Секретар комісії                                                                                    С.Оленич


